
 

ایمیدرو و فولاد مبارکه تعامل بسیار موثرى دارند
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در بازدید از غرفه فولاد مبارکه در سمپوزیوم فولاد 97:

نسل فردا: خداداد غریب پور با تاکید بر 
نقش فولاد مبارکه در صنعت فولاد کشور 
خاطر نشان کرد: ایمیدرو و فولاد مبارکه 
ارتباط موثرى دارند. موضوعات ایمیدرو 
و فولاد مبارکه به خوبى در حال پیشرفت 
است و در یک کلام باید گفت، ایمیدرو و 
فولاد مبارکه تعامل بسیار موثرى دارند. 
وى در پاسخ به این سوال که ایمیدرو براى 
حمایت از فولادســازان چه راهکارهایى 
در نظــر دارد، اظهار کرد: با مشــارکت 
صنعتگران و واحدهاى بــزرگ تولیدى، 
بانک مرکزى و نیز گمرك، جلســه هاى 
متعددى برگزار کرده ایم که خوشبختانه 
تسهیلاتى ایجاد شــده و همکارى خوبى 
هم از جانب بانک مرکزى شــکل گرفته 
است. معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت 
درخصوص راهکارهاى حمایتى از فولاد 
مبارکه خاطر نشان کرد: تامین مواد اولیه 
یکى از مهم ترین مسائل فولاد مبارکه است 
که خوشبختانه با همکارى خوب ایمیدرو با 
این شرکت فولادى این امر صورت پذیرفته 
و موضوعاتى همچون تسهیلات گمرکى و 
همکارى بانک مرکزى نیز در حال پیگیرى 
اســت. وى اضافه کرد: ســایر موضوعات 
مطرح شده و مورد نیاز شرکت فولاد مبارکه 
با ایمیدرو داخلى است که مدیران فولاد 
مبارکه عزم خود را جــزم کرده اند و پاى 
کار ایستاده اند؛ اما باید در نظر داشت که 
بخشى از مسائل به ســایر نهادهایى باز 

مى گردد که تصمیماتشان در این زمینه 
موثر است. وى در خصوص بـــــرگزارى 
بیست و یکمین سمپوزیوم فولاد نیز بیان 
کرد: این یک رویداد علمى اســت؛ یعنى 
صنعتگران نیازهایشان را مطرح مى سازند 
و محققــان مقــالات و دســتاوردهاى 
علمى شــان را ارائه مى دهند. آنچه مسلم 
اســت صنعت به نوسازى و اســتفاده از 
فناورى هاى روز نیازمند است. همچنین 
مهندس حمیدرضا عظیمیان در جریان 
برگزارى بیســت و یکمین ســمپوزیوم 
فولاد اظهــار کرد: به طور حتم تشــکیل 
این ســمپوزیوم ها براى تبادل اطلاعات، 
گفت وگوهاى فنى و مهندسى، مذاکرات 
تجارى و انعقــاد قراردادها بســیار موثر 
است. وى با اشــاره به این که در مذاکرات 
چهره به چهره و نزدیک، زمینه بسیارى از 
اتفاق هاى بعدى شکل مى گیرد، افزود: در 
برنامه هاى جنبى همایش ها و رویدادهایى 
نظیر سمپوزیوم ها، کارشناسان مى توانند 
با ارائه مقالات علمى و تخصصى همگام با 
دانش روز و یافته هــاى علمى، از نزدیک 
آشنا شوند و تجارب موثر را با یکدیگر به 

اشتراك بگذارند.
■  فولاد مبارکه 50 درصد فولاد مورد 

نیاز کشور را تولید مى کند
مدیرعامل فولاد مبارکه با تاکید بر این که 
یکى از محورهاى این سمپوزیوم «اثرات 
رشد نامتوازن صنعت فولاد بر پایدارى آن» 

بود و همین امر یکى از دغدغه هاى صنعت 
فولاد است، گفت: با توجه به چالش هاى 
مختلف اعم از تامین مواد اولیه، مســئله 
آب، محیط زیســت و تامیــن تجهیزات 
خارجى بهتر است راه درست را با انضباط 
خاصــى از ابتدا تا انتهــاى زنجیره فولاد 
پیگیرى کنیم. البته فولاد مبارکه همواره 
سعى کرده سهم خود را در مطالعه و ایجاد 
طرح هاى متوازن و همگن به خوبى انجام 
دهد که اجراى طرح هاى توسعه در جنوب 
نیز مصــداق همین امر اســت. مهندس 
عظیمیان با اشاره به این که فولاد مبارکه 
در حال حاضر 50 درصد فولاد موردنیاز 
کشور را تولید مى کند، گفت: متاسفانه در 
اثر تحریم ها و محدودیت هاى بین المللى 
مشکلاتى بر سر راه صادرات فولاد کشور 
ایجاد شــده و براى رفع این مشکلات و 
چالش ها تلاش هاى زیادى از مسیرهاى 

مختلف در حال انجام است.
 وى درخصــوص بازار ســرمایه و حضور 
فــولاد مبارکه در ایــن بازار بیــان کرد: 
تولیدکنندگان فولاد ملزم هســتند که 
براســاس قیمــت مکشــوفه در بورس، 
کالاى خود را به بــازار عرضه کنند و این 
قیمت گذارى روند شــفافى دارد و هر دو 
هفته یک بار در تالار بورس فلزات کشف 
قیمت مى شود. مدیرعامل فولاد مبارکه 
با بیان این که شــرکت فــولاد مبارکه از 
فرصت افزایش ســرمایه در ســه بخش 

نورد، تامین مواد اولیه و تولید محصولات 
جدیــد بهره منــد خواهد شــد، تصریح 
کرد: نــورد، جریان دائمــى و بدون وقفه 
تامین مــواد اولیه، محصــولات جدید و 
مســئولیت هاى اجتماعى بــه ما دیکته 
مى کند که برنامه ریزى درســتى داشته 
باشــیم و منابع خود را به درستى هزینه 
کنیم. مهندس عظیمیان با اشاره به این که 
بى توجهى به رشد متوازن در حوزه مواد 
و منابع معدنى، مــواد اولیه و حامل هاى 
انرژى صنعت فولاد را با مشکلاتى در آینده 
روبه رو مى کند، بیان کــرد: فولاد مبارکه 
براى رشد متوازن برنامه ریزى مدونى دارد 
و خود را از نظرات کارشناســى در جامعه 

فولاد محروم نمى کند.
 سرپرســت روابط عمومى فولاد مبارکه 
نیز درخصوص اهمیــت برگزارى چنین 

همایش هایــى گفت: ســمپوزیوم فولاد 
به واقع آوردگاه محققان، استادان، مدیران 
و کارشناسان صنعت فولاد کشور است؛ 
این عزیزان در این فرصت گرد هم مى آیند 
تا آخریــن دســتاوردهاى تحقیقاتى و 
تجربیات علمى و فنى خود را ارائه کنند و 
در بهترین حالت با هم به اشتراك بگذارند.

ایرج ترابــى در همین خصــوص ادامه 
داد: به جــرأت مى توان گفــت همایش 
بیســت ویکم در شــرایط فعلى اقتصاد 
کشــور از جایگاه و اهمیــت خاص ترى 
برخوردار اســت؛ چراکــه انجام پژوهش 
و کارهــاى مطالعاتى در همــه حوزه ها 
به ویــژه حــوزه صنعت فــولاد مى تواند 
در هم افزایــى دانــش فنى و دســتیابى 
به فناورى هــاى روز ایــن صنعت موثر

 باشد.

بخش معدن نیازمند رشد 23 درصدى در افق 2014 استتحریم، طرح هاى فولاد استانى را متوقف نخواهد کرد
اردشیر سعدمحمدى معاون طرح هاى توسعه معدن و صنایع معدنى ایمیدرو گفت: طرح هاى احیاى مستقیم هشت طرح فولادى تقریباً تمام 
شده و دو مورد از آن ها در مراحل پایانى هستند که با توجه به ورود تجهیزات به این طرح ها، مسئله اى از بابت تحریم براى آن ها ایجاد نخواهد 
شد. وى افزود: در بخش فولادسازى و ذوب این واحدها هم به طور متوسط 40 درصد پیشرفت به چشم مى خورد و فاینانس تمامى طرح ها 
هم گرفته شده است، لذا از این لحاظ نیز تحریم مشکل ساز نخواهد بود. سعدمحمدى خاطر نشان کرد: در بخش ساخت، پیشرفت هاى خوبى 
در کشور حاصل شده و متخصصان ایرانى تجربه این نوع رفتار تحریمى را تا پیش از این نیز داشتند و این بار نخست نیست که با تحریم مواجه 
مى شوند و حتى در بسیارى از مواقع از این تحریم ها فرصت هایى را براى خود خلق کرده اند که این فرصت ها باعث ارتقاى سطح تکنولوژى 

فولاد کشور شده است. 

مطابق آمارها نزدیک به هفت درصد مواد معدنى در سال 1393 توسط خطوط ریلى حمل شده است، در افق 1404 باید نسبت فوق 
به 30 درصد یعنى 210 میلیون تن در سال برسد؛ بنابراین نیازمند رشد سالیانه 23 درصدى در این بخش هستیم. بر همین اساس 
تفاهم نامه همکارى بین فدراسیون حمل و نقل و لجستیک با خانه معدن ایران در چارچوب رشد و توسعه اقتصادى بخش معدن و حل 
مسائل لجستیک و مدیریت زنجیره تامین معادن ایران امضا شد. این مراسم در محل سازمان توسعه و نوسازى معادن و صنایع معدنى 
ایران (ایمیدرو) برگزار شد که رئیس هیئت عامل ایمیدرو در این ارتباط اظهار داشت: نقش ایمیدرو در این همکارى مشترك، کمک 
و پشتیبانى براى تامین زیرساخت هاى مختلف است. خداداد غریب پور اظهار داشت: بر اساس افق 1404 و دستیابى به ظرفیت تولید 

55 میلیون تن فولاد، سالیانه نیازمند 430 کیلومتر راه آهن جدید هستیم.    
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3 فولاد
Steel:معاون بهره بردارى فولاد مبارکه

تحقق همه اهداف تولیدى 
فولاد مبارکه در سال 1397

نسل فردا: مختار بخشیان با اشاره به این که 
تولید گندله در ســال جارى بــا 2/7درصد 
افزایش نســبت به برنامه، به هفت میلیون و 
500 هزار تن خواهد رسید، ادامه داد: تولید 
کلاف گرم از مرز شــش میلیون و 400 هزار 
تن خواهد گذشــت که این میــزان تولید از 
برنامه هدف گذارى شــده بیشــتر است. وى 
پیش بینى تولید محصولات سرد و پوشش دار 
تا پایان ســال جارى را یک میلیــون و 555 
هزار تن و چهار درصــد فراتر از برنامه اعلام و 
اضافه کرد: شرکت فولاد مبارکه این قابلیت 
را دارد تا نســبت به ظرفیت و نیــاز بازار در 
سال آینده نیز رشــد تولید داشته باشد. وى 
یکــى از برنامه هاى اصلى فــولاد مبارکه در 
ســال آتى را تمرکز بر تولید محصولات ویژه 
مورد نیاز صنایع نفت و گاز و محیط گاز ترش، 
افزایــش تولید محصولات گــرم با ضخامت 
کمتر از دو میلیمتر و محصــولات مورد نیاز 
صنایع خودروسازى اعلام کرد. وى گفت: در 
سال جارى تولید پنج نوع محصول جدید و با 
ارزش افزوده بالاتر در دســتور کار قرار گرفت 
و یکى از محصولات بســیار راهبردى و مهم 
که هم اکنون هــم در حال تولید آزمایشــى 
است، محصولات مورد استفاده در محیط گاز 
ترش و تولید لوله هاى انتقال نفت و گاز است. 
مختار بخشیان خاطر نشان کرد: فولاد مبارکه 
تاکنون به جز محصولات مذکور، سفارش هاى 
ویژه دیگــرى ازجمله تولیــد ورق مورد نیاز 
لوله هاى انتقال گاز شیرین، انتقالات سیالات و 
آب را نیز دریافت کرده که پس از تولید، آن ها 

را به مشتریان تحویل داده است. 
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فولاد مبارکه بزرگ ترین شرکت 
بورس اوراق بهادار شد

نسل فردا: جلسه مجمع فولاد مبارکه با حضور 
اکثریت 75 درصدى ســهامداران رســمیت 
یافت، پس از انتخاب اعضاى هیئت  رئیســه، 
مهندس عظیمیان، مدیرعامل شرکت به عنوان 
رئیس جلسه، خانم ســیفى نماینده سازمان 
خصوصى سازى و آقاى مولوى نماینده سازمان 
ایمیدرو به عنوان ناظر و طهمورث جوانبخت 
سرپرســت معاونت اقتصادى و مالى شرکت 
به عنوان دبیر جلسه انتخاب شــدند. در این 
مجمع مهنــدس عظیمیان بــا ارائه گزارش 
توجیهى افزایش سرمایه شرکت، توضیحات 
کاملــى درخصــوص روند افزایش ســرمایه 
شرکت در سال هاى گذشته و همچنین منابع 
و مصارف عمده سرمایه اى شرکت بیان کرد. 
وى سرمایه شرکت فولاد مبارکه اصفهان در 
زمان پذیــرش در بورس اوراق بهــادار تهران 
در اسفندماه 1385 را مبلغ 15/800میلیارد 
ریال اعلام و اضافه کــرد: پس از آن طى چهار 
مرحله، ســرمایه فولاد مبارکه بــه 75/000 
میلیارد ریال افزایش یافت. مدیر عامل فولاد 
مبارکه با تاکید بر این که میزان افزایش سرمایه 
جدید 55 هزار میلیارد ریال است، تصریح کرد: 
با احتساب افزایش ســرمایه جدید، سرمایه 
شــرکت به 130 هزار میلیــارد ریال افزایش 
خواهد یافت و شــرکت فولاد مبارکه در میان 
شرکت هاى بزرگ پذیرفته  شده در بورس در 
جایگاه نخست قرار خواهد گرفت. تامین کل 
مبلغ افزایش ســرمایه از محل سود انباشته 
شرکت یکى دیگر از موارد مطرح شده در این 
مجمع بود که مدیر عامل فولاد مبارکه ضمن 
اعلام این خبر اظهار داشت: افزایش سرمایه تا 
مبلغ تعیین  شده در چهار حوزه عمده از قرار 
36 درصد بابت تکمیل سرمایه در گردش جهت 
برنامه هاى آتى، بازیافت مخارج سرمایه هاى 
انجام شــده به  منظور تکمیــل طرح هاى در 
دست اجرا به میزان 34 درصد، بازیافت مخارج 
انجام شده بابت تملک ســرمایه گذارى هاى 
بلندمدت بــه میزان 16 درصــد و 14 درصد 
هم مشارکت در افزایش سرمایه شرکت هاى 
فرعى و وابسته سرمایه گذارى خواهد شد. وى 
با تاکید بر این که افزایش 73 درصدى سرمایه، 
فرصت هاى مناسبى براى فولاد مبارکه فراهم 
خواهد کرد، گفت: شرکت با بهره گیرى مناسب 
از این فرصت ها مى تواند در جهت دستیابى به 
اهداف استراتژیک و همچنین تحقق ماموریت 

و رسالت خود گام هاى مهمى بردارد.

خبر ویژه 
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آگهى دعوت مجمع عمومى فوق العاده نوبت اول 
شرکت تعاونى حمل و نقل کامیونداران خود راننده نجف آباد شماره ثبت 73

مجمع عمومى فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونى حمل و نقل کامیونداران خود راننده نجف آباد راس ساعت 
9 صبح روز 5 شنبه مورخ 1397/12/23 در محل مسجد حاج یوسف واقع در نجف آباد میدان بسیج بلوار 
دانشگاه تشکیل مى گردد. بدینوسیله از کلیه اعضاى شرکت دعوت مى گردد با در دست داشتن کارت یا 
دفترچه عضویت راس ساعت و روز مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانده یا وکلاى خود را معرفى نمایند. 

دستور جلسه: 
گزارش هیئت مدیره و بازرس 

راى گیرى در خصوص عزل هیئت مدیره 
هیئت مدیره  

آگهى مناقصه عمومى ( نوبت دوم )
اداره کل امور مالیاتى استان اصفهان جهت تامین خودروى استیجارى براى سال 1398 قصد برگزارى مناقصه عمومى یک 

مرحله اى به شماره 2097003543000003 دارد. 
متقاضیان شرکت در مناقصه مى توانند حداکثر تا پایان وقت ادارى یکشنبه مورخ 97/12/12 جهت دریافت اسناد مناقصه 

به شرح زیر اقدام نمایند. 
www.iets.mporg.ir 1- مراجعه به سامانه اطلاع رسانى به آدرس

www.setadiran.ir 2- سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد ایران) به آدرس
مهلت زمانى دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت 14:30 روز یکشنبه تاریخ 97/12/12

مهلت زمانى ارایه پیشنهاد: ساعت 14:30 روز چهارشنبه تاریخ 97/12/22
زمان بازگشایى پاکت ها: ساعت 09:00 روز پنج شنبه تاریخ 97/12/23

اداره کل امور مالیاتى استان اصفهان شناسه: 393907 

شرکت آریسا صنعت فرایند(سهامى خاص)
به استحضار میرساند جلسه هیئت مدیره شرکت آریسا صنعت فرایند به 
شماره ثبت 41493 وشناسه ملى 10260592136 در روز پنج شنبه مورخ 
97/12/16 در محل شرکت واقع در خیابان ارتش روبروى خیابان مسجد اعظم 

ساختمان رضا طبقه دوم واحد 24 برگزار میگردد.
دستور جلسه: انتخاب مدیرعامل

مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره محمدرضا خسروى راد

آگهى تشکیل هیئت مدیره

تاریخ انتشار: 97/12/07


